
Bestyrelsesmøde afdeling 1,  den 7. februar 2022 

Deltagere: Birthe, Tommy, Frederikke, Niels og Johanne. Fraværende: Tom 

 

Dagsorden: 

Velkomst 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

Afd. 1`s aktuelle situation 

Tirsdagshyggen 

Eventuelt 

 

Niels bød velkommen og fortalte, at Birthe var indbudt som gæst til en bid mad, da 

hun jo p g a flytning forlod afdelingsbestyrelsen i januar. 

Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt. 

Niels orienterede afdelingsbestyrelsen om, at han p g a fraflytning udtræder af 

bestyrelsen fra d.d.  

Det organisatoriske ansvar indtil ny formand er valgt til august 2022, ligger i 

organisationsbestyrelsens regi og den resterende del af afdelingsbestyrelsen får 

status som kontaktpersoner. Det betyder rent praktisk, at det fx er 

organisationsbestyrelsen, der frem til afdelingsmødet godkender regnskab, er 

ansvarlig på D/V møde m.v. 

Den resterende del af afdelingsbestyrelsen fortsætter rent praktisk med fx: 

tirsdagshygge, bankospil, petanque m v. Dvs. at beboerne ikke mærker ændringer i 

det daglige.  

Tirsdagshyggen opstartede den 1. februar med Børge og Svend Åge som styrende og 

Tommy som tovholder. 

Under eventuelt takkede Niels for godt samarbejde i bestyrelsen, og ønskede den og 

hele afdelingen god vind fremover. 

 Pbv/   Sekretær: Niels Braae Larsen 


